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Yrkande angående ny taxa för frakttrafiken i 
Göteborgs södra skärgård 
Förslag till beslut 
I kommunfullmäktige: 

1. Stadsmiljönämnden får i uppdrag att utvärdera den nya taxemodellen i samverkan 
med boende och verksamma i Södra Skärgården ett år efter införandet. 

2. I övrigt bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Yrkande 
En fungerande frakttrafik är avgörande för att kunna bo och verka i Södra Skärgården. 
Trafikverket beviljade tidigare Göteborg Stad statsbidrag för frakttrafiken i Göteborgs 
södra skärgård. Trafikverket fattade senare beslut om att statsbidraget till staden skulle 
avvecklas eftersom det enligt förordningen endast kunde utgå bidrag till färjeleder som 
drivs av enskilda.  

Med anledning av detta och det faktum att taxan inte räknats upp mot index sedan 1997 
har dåvarande trafikkontoret utrett och föreslagit en ny taxemodell för frakttrafiken i 
Södra Skärgården. Modellen innebär en stegvis höjning i två delar, en enhetlig taxa för 
hela Södra Skärgården och att staden bekostar 70 procent av fraktkostnaden.  

Centerpartiet anser att den föreslagna modellen är en god sammanvägning av Skärgårdens 
intresse och stadens ekonomi. Det är positivt att staden tar den största delen av 
kostnaderna. 

Ärendet har en gång tidigare varit återremitterat i syfte att utreda scenarier för 
täckningsgrad. Efter att ärendet utretts ytterligare stöddes förslaget slutligen av samtliga 
partier som ingick i trafiknämnden. Vår bedömning är att ännu en utredning inte skulle 
komma till några nya slutsatser, i stället bara förlänga processen att ge Skärgården 
långsiktiga villkor. Däremot föreslår vi att Stadsmiljönämnden får i uppdrag att utvärdera 
den nya taxemodellen i samverkan med boende och verksamma i Södra Skärgården ett år 
efter införandet.  
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